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E s llegeix l’acord de l’Assemblea de 1.923 i la 
proposiciô del Consell que, posada a votaciô, s’a- 
corda per unanimitat, tal com venia redactada pel 
Consell, aixô és, que sigui obligatori el sol-licitar 
l’ingrés a la Mutual en el Grup I d ’Invalidesa, 
deixant en llibertat aquesta darrera per resoldre 
segons les seves conveniències, sense que el fet 
de no èsser admès per la Mutual prejutgi que no 
pot continuar al Sindicat i que, una vegada ad
mès dins de la Mutual Mèdica, sols será obliga
da la continuado en el Grup I d’Invalidesa, de 
forma que tot soci, en causar baixa d’aquest Grup, 
causi baixa també del Sindicat.

E s passa a l’extrem vuitè de l’Ordre del dia,
o sigui, a les propositions presentades per es- 

Crit.
E s llegeix la proposiciô del partit de Reus ; po

sada a discussió, hi intervé el Dr. Elles, Delegai 

de Sant Feliu del Llobregat; és favorable a la 
proposiciô, creu que, si es fa obligatori el pertà- 
nyèr al Grup I d’Invalidesa, també pot fer-se amb 
el Grup de Vida, que fomentaria Tesperit de pre- 
visiô i abaratiria el cost de les prorrates.

Intervé el Dr. Bremon, Delegat de Barcelona, 
creu que el cost ja crescut de les prorrates dels 
Grups de Vida aconsella que sempre l ’ingrés a 
aquests Grups sigui voluntari i fa  esment de les 
propositions que presenta la Mutual Mèdica que 
es relacionen amb aquesta proposiciô.

El Dr. Monné defensa la proposiciô ; diu que 
el cost dels Grups de Vida és soportable i fa avi- 
nent que eli accepta que es modifiqui la proposi
ciô en el sentit que l’obligaciô sigui de sollicitar- 
ho, deixant que la Mutual tingui la llibertat de 
posar totes les restriccions que cregui convenient, 
ja per les seves propositions de carácter general 
com per cada cas particular. Aquest acord’ ten- 
deix a obtenir l’ingrés dels joves i el cost del 
Grup I de Vida, pel seu promig actual de quota, 
creu que tots els metges poden pagar-lo.

Intervé el Dr. Rosich, dé Vilariova i Geltrù; 
creu que sempre s’ha de partir del principi que el 
metge té la cultura convenient per conèixer les 
seves necessitats i guiar els seus actes sense né
cessitât de posar-li tantes obligacions en ingres- 
sar al Sindicat.

Sense altra intervenciô, es posa a votació or
dinària la proposiciô de Reus, que és refusada per 
majoria.

El Dr. Monné intervé per explicar el que abans

hagi demanat que es parlés d ’aquesta proposiciô 
junt amb la del Consell fent obligatori el sol-lici
tar l’ingrés al Grup I d ’Invalidesa, puix no com- 
prèn com pot haver-se acordat aquella obligaciô 
i ara es refusa aquesta.

Intervé el Dr. Coll, représentant de Girona, per 
explicar el seu vot. Diu que ell ha votât en con
tra de la proposiciô no per disconformitat en el 
fons de la proposiciô, sino per considerar-la ino
portuna en el moment actual del Sindicat.

A  continuaciô es llegeix la proposiciô presenta
da pel Comité de représentants del partit de Bar
celona, amb el dictamen-informe del Conseil, apro- 
vat en la sessiô del 2 de juny proppassat i el vot 
particular formulât pel Dr. Pere Mas Oliver en 

aquella mateixa sessiô.

Intervé el Dr. González Mora, qui creu que no 
procedeix continuar amb aquesta proposiciô, que 
diu que fou refusada en la Tunta General de so
cis del partit de Barcelona.

El Dr. Rosell diu que procedeix discutir-ho i 
s’ha de discutir com tota proposiciô presentada 
reglamentàriament, puix porta la signatura d’uns 
companys i s’ha de fer honor a aqüestes signatu
res.

El Dr. Bonnin diu que els Delegats de Bar
celona es posin d’acord-per si retiren o no la pro
posiciô.

L a presidència diu que sols la poden retirar els 
signants i aquests no son els actuals Delegats de 
Barcelona.

El Dr. Pujadas, Delegat de Lleida, s ’hi adhe- 
reix i diu que altrament és rnolt convenient parlar 
d’aquesta proposiciô per sentar principis fonamen- 

tals per la vida del Sindicat.
Interrompuda la lectura per les anteriors dis

cussions, es reprèn, acabant de llegir el dictamen 
del Consell i el vot particular que s’ha esmentat.

Posada a discussió la proposiciô, intervé el 
Dr. Rosell i diu que la proposiciô ve avalada per 
la signatura dels anteriors Delegats de Barcelona, 
pero que, havent-se demostrat amb el xoc d’idees 
al volt de la proposiciô, que la majoria dels met

ges de Barcelona son contraris a la proposiciô, 
s’ha de declarar, com aclaraciô, que la proposiciô 
que avui es presenta sols ve avalada pels senyors 

que la signen. Ell diu, en nom dels Delegats de 
Barcelona, que no sabria esgrimir altres argu
ments en contra de la proposiciô que els emprats 
pel Consell en el seu informe, per ço que ell sols


